



HM Direction

تعليمات مدير الإدارة البحرية

Subject: Evacuation of All Berth located at Gate # 2 Old Free Port

الموضوع: إخلاء الأرصفة في الميناء الحر بوابة 2

To: All Port Users, Shipping Agents, Ship-owners and Operators

إلى: جميع مستخدمي الميناء، وكلاء السفن والشحن، ملاك ومشغلي السفن

With reference to upcoming development at old free port initiated by Department of Municipalities and Transport, and in order to progress all aspects of HSSE within define timeframe. All vessels currently alongside within gate number 2 from Berth number 1 to 15 and berth 46 to 49 located at old Free Port are requested to evacuate berths latest by 27 March 2022.

بالإشارة إلى التطورات في ميناء الحر الذي بدأتها دائرة البلديات والنقل ، ومن أجل التحسين والإرتقاء بمستوى جميع جوانب الصحة والسلامة والأمن والبيئة ضمن إطار زمني محدد. ولذلك مطلوب من جميع السفن المتواجده حالياً على الأرصفة الأتية من رقم 1 إلى 15 والرصيف رقم 46 إلى 49 من مدخل البوابة رقم 2 إخلاء الأرصفة في موعد أقصاه 27 مارس 2022.

Kindly coordinate with Free Port operation team in order to secure alternative berths. Attached Map of the affected area for your reference.

لذا يرجى التنسيق مع فريق العمليات لميناء الحر لتأمين الأرصفة البديله . مرفق لكم الخريطة للمنطقة المتضررة لمعلوماتكم.

Any queries relating to this direction should be directed by email to Zayed Port Harbour Masters.

يرجى إرسال إستفساراتكم المتعلقة بهذا التعميم إلى مدير الإدارة البحرية لميناء زايد

الكابتن/ سالم العكبري
مدير الإدارة البحرية - التشريعات
Capt. Salem Al Akberi

Harbour Master – Corporate Authority